

No. 853—Mr. Epp—June 5, 1984

In its first month of operation, what total number of tickets were sold by the Sports Pool Corporation and what (a) total amount was realized from such sales (b) were the costs of operation (c) plans are there for distribution of profits, if any?

No. 854—Mr. Siddon—June 5, 1984

1. To the knowledge of the government, was a recording entitled "THANK YOU MR. TRUDEAU" released by Dakma Ltd. of Montreal and, if so, was it either directly or indirectly financed by the government?

2. Does (a) Ives Aublet (b) Luc Caron (c) D. Golberg (d) Jean Brousseau (e) Pete Tessier (f) Gilles Desnoyers (g) Jean Lorrain receive remuneration from the government or did he/she receive any in the past, either as employees of or under contract to the government?

3. Did the Company or the recording studio, Studio Saint-Charles, Longueuil, Quebec, receive remuneration for any services rendered to the government at any time?

No. 855—Mr. McKnight—June 6, 1984

1. Are any exempt staff employed by the Ministry of International Trade and, if so, what are their (a) titles (b) positions (c) names?

2. Do any of the staff mentioned in Part I receive income, financial assistance or other benefits related to their employment from sources other than the ministerial budget and, if so (a) which members (b) what are the details of the income, financial assistance or other benefits?

3. Were any person-years seconded from the Department to the Minister's office and, if so (a) how many (b) what are their names (c) what are their salaries?

No. 856—Mr. Elzinga—June 6, 1984

1. Did Petro-Canada hire any human resources consultants during the last three years and, if so (a) at what total cost (b) what are the names of firms hired and, in each case, what amount was paid (c) was any amount paid to the firm of Murray Axsmith & Associates and, if so, what amount (d) was any amount paid to the firm of Hay and Associates and, if so, what amount?

2. To the knowledge of the government, is (a) Mrs. John Lynch wife of the Vice-President of Human Resources of the Company and is she also a principal of the firm of Murray Axsmith & Associates (b) Mr. Lynch of Hay and Associates the brother of the Vice-President Human Resources at Petro-Canada?

No. 857—Mr. Hnatyshyn—June 7, 1984

1. Are any exempt staff employed by the Ministry of State (Fitness and Amateur Sport) and, if so, what are their (a) titles (b) positions (c) names (d) initial date of employment as exempt staff?

N° 853—M. Epp—5 juin 1984

Au cours de son premier mois d'existence, combien la Société des paris sportifs a-t-elle vendu de billets au total et, a) combien a-t-elle retiré au total de ces ventes, b) à combien s'élèvent les dépenses de fonctionnement, c) quels sont les plans de distribution des bénéfices, s'il en est?

N° 854—M. Siddon—5 juin 1984

1. Le gouvernement sait-il si un enregistrement intitulé «*Thank You Mr. Trudeau*» a été diffusé par la *Dakma Ltée* de Montréal et, dans l'affirmative, a-t-il été financé directement ou indirectement par le gouvernement?

2. a) Yves Aublet, b) Luc Caron, c) D. Golberg, d) Jean Brousseau, e) Pete Tessier, f) Gilles Desnoyers, g) Jean Lorrain touchent-ils une rémunération quelconque du gouvernement ou en ont-ils déjà touché une dans le passé soit comme fonctionnaires, soit comme contractuels?

3. La compagnie ou le studio d'enregistrement, le Studio Saint-Charles, de Longueuil (Qué.), ont-ils déjà touché une rémunération quelconque pour services rendus au gouvernement?

N° 855—M. McKnight—6 juin 1984

1. Le ministère du Commerce international a-t-il des employés exempts et, dans l'affirmative, quels sont leurs a) titre, b) poste, c) nom?

2. Des employés mentionnés en 1 touchent-ils un revenu, de l'aide financière ou d'autres avantages liés à leur emploi de sources autres que le budget du ministère et, dans l'affirmative, a) lesquels, b) quels sont les détails du revenu, de l'aide financière ou des autres avantages en cause?

3. Des années-personnes ont-elles été prêtées par le ministère au Cabinet du ministre et, dans l'affirmative, a) combien, b) de qui s'agit-il, c) quels sont les traitements des intéressés?

N° 856—M. Elzinga—6 juin 1984

1. Petro-Canada a-t-il embauché des experts-conseils en ressources humaines au cours des trois dernières années et, dans l'affirmative, a) combien en a-t-il coûté au total, b) quels sont les noms des entreprises dont on a retenu les services et combien leur a-t-on versé dans chaque cas, c) a-t-on versé des montants quelconques à la société *Murray Axsmith & Associates* et, dans l'affirmative, combien, d) a-t-on versé des montants quelconques à la société *Hay and Associates* et, dans l'affirmative, combien?

2. Le gouvernement sait-il si a) M^{me} John Lynch est l'épouse du vice-président des ressources humaines de la compagnie et si elle est aussi dirigeant de la *Murray Axsmith & Associates*, b) M. Lynch de la *Hay and Associates* est le frère du vice-président des ressources humaines de Petro-Canada?

N° 857—M. Hnatyshyn—7 juin 1984

1. Le ministère d'État (Santé et Sport amateur) a-t-il des employés exempts et, dans l'affirmative, quels sont leurs a) titre, b) poste, c) nom, d) date d'entrée en fonctions à ce titre?